



SOĞUTMA EKİPMANLARI REFRIGERATION EQUIPMENTS

NIGHT BLIND

Холодильные шторы



NIGHT BLIND

ХОЛОДИЛЬНЫЕ ШТОРЫ



Protecting perishable fresh foods for extended shelf life. Perishable foods that are merchandised and displayed in open commercial display cases which are hit day-in day-out with ambient light and heat that is very damaging, shortening the shelf life and fresh appearance of the item.

Each day, store personnel must tend to the displays, pulling any items that are discoloured, wilted, lost moisture or no longer appealing to the shopper. Every time an employee pulls an item from the case, there is a cost incurred. While some retailers say that it is a cost of business, it does not have to be.

Some markets and specialty boutique stores are working hard to become more sustainable in their operations. And for many owners the answer is and always has been to install i-COLD Fridge Curtains

Защита скоропортящихся свежих продуктов.

Скоропортящиеся пищевые продукты, которые находятся в открытых коммерческих витринах, получают воздействие света и тепла, что очень вредно и сокращает срок годности данного продукта.

Каждый день персонал магазина должен убирать с витрин товар, потерявший свой товарный вид и не привлекательный для покупателя. Это несет не малые расходы.

Поэтому многие владельцы магазинов предпочитают устанавливать i-COLD холодильные шторы.





Features

1. Slow return, user friendly, semi automatic, slow release retractable curtains. The braking mechanism within the Fridge Curtain controls the speed upon opening.
2. Easier to handle than other brands because they are unimpaired by human control (they roll straight)
3. Powerful magnetic non-slip-blocks hold the magnetic manual Fridge Curtain down. This prevents cold air spillages.
4. The Fridge Curtains are available width to 180 cm, length to 200cm sizes.

ОСОБЕННОСТИ

1. полуавтоматические медленно убирающиеся шторы. Тормозной механизм контролирует скорость после открытия.
2. В использование проще чем другие бренды, потому что они не требуют контроля человека
3. Мощные магнитные блоки - это предотвращает утечку холодного воздуха.
4. холодильные шторы изготовлены ширина до 180см, дилина до 200см.





www.i-cold.com

Agent

ideal

İDEAL SOĞUTMA EKİPMANLARI İÇ ve DIŞ TİC. SAN. A.Ş.

Mimar Sinan Mahallesi, Mimar Sinan Caddesi No: 8/5 Çekmeköy - İstanbul / TÜRKİYE

Tel: +90 (216) 642 80 90 - Fax: +90 (216) 640 48 12 - info@i-cold.com

ICMED-05 EN/RU